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Na vier jaar neem ik afscheid van u als voorzitter van het be-
stuur van het CDA Alphen aan den Rijn. Ik heb deze functie 
met veel plezier bekleed. Met het meeste plezier kijk ik terug 
op de periode voorafgaand aan de gemeenteraadsverkiezin-
gen van maart dit jaar. Zowel het verkiezingsprogramma, een 
vernieuwende campagne als de kandidatenlijst zijn het resul-
taat van het goed samenwerken van een grote club mensen 
binnen onze afdeling. Met deze club - fractie, bestuur en an-
dere actieve leden- hebben we als afdeling goud in handen. 
Een tegenvallend resultaat bij gemeenteraadsverkiezingen 
heeft mijn positieve kijk op de afdeling niet verstoord. 
 
Achteraf gezien was de uitslag van de raadsverkiezingen (nog 
geen twee weken na de val van het kabinet Balkenende IV) 
helemaal geen slechte uitslag voor het CDA. Na de gemeente-
raadsverkiezingen zijn de CDA kiezers pas echt op drift ge-
raakt. Natuurlijk zal geanalyseerd moeten worden wat exact 
de oorzaken hiervan zijn. Ik behoor niet tot de pessimisten 
die het CDA in de toekomst een bijrol voorschrijven. Zowel 
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landelijk als lokaal zullen we als CDA veel werk moeten ver-
zetten om weer op sterkte te komen. Ik zal deze ontwikkelin-
gen zeker blijven volgen, nu in de rol van gewoon lid van de 
afdeling. 
 
De komende tijd zal mijn functie, als u daar mee instemt op 
de ALV, worden waargenomen door Hans Disch. Het bestuur 
heeft gemeend om te kiezen voor een interim voorzitter. Zo-
doende kan de tijd worden genomen om een kandidaat te 
zoeken die voeling heeft met de bestuursvisie welke het be-
stuur aan het opstellen is en daarin wil participeren. Over de 
bestuursvisie kunt u meer lezen in deze Nieuwsbrief. De be-
stuursvisie zal worden gepresenteerd op de eerstvolgende 
ledenvergadering op 11 oktober. Ik hoop u daar 
te ontmoeten. 
 
 
 
Hermann Kukler, Voorzitter  

Inzet wordt beloond 

 

               Nieuws van de     

              wethouder 

 
 
 
Al jaren is de gemeente met vele 
andere partijen in gesprek om het 
station en de omgeving klaar te ma-
ken voor de toekomst. De nieuwe 
situatie begint zich nu af te teke-
nen. Dit is de meeste Alphenaren 
niet ontgaan.  
 
Vele discussies zijn er gevoerd, iedereen 
had een mening en dat is ook goed. Ik 
ben van af het begin als bestuurder be-
trokken geweest bij deze ontwikkelin-
gen. Het plan is in de loop der jaren 
vaak aangepast en dat kon ook. 
De tunnel was de grootste opgaaf. Deze 
diende sociaal veilig te zijn en transpa-
rant. Dat is zeker gelukt als we kij-
ken naar de inrit  aan de kant van Kerk 
en Zanen. Mooi bloeiende lavendel en 
bomen. 
  
“We zijn nog lang niet klaar” hoor je 
vaak om je heen. Dat is ook zo. Het kan 
niet allemaal tegelijk, het project wordt 
stap voor stap gerealiseerd. Het nieuwe 
busstation zal ook weer een nieuwe stap 
zijn. 
  
Het laatste deel van het project was de 
oplevering van de fietsenstalling "De 
Appel" met windvaan. De Appel is een 
bijzonder project. Bij de meeste stations 
wordt een platte doos gebouwd voor het 
stallen van fietsen. Dat was voor ons   

geen optie om het station Alphen aan 
den Rijn een nieuw aanzicht te geven.       
De plaatsing van de fietsappel is een 
hoogtepunt in de herinrichting van het 
hele stationsgebied van Alphen aan den 
Rijn. Veel gemeenten hebben hun oog 
laten vallen op de fietsappel in Alphen 
aan den Rijn als mogelijke oplossing 
voor hun eigen plannen. Vele landelijke 
media en vakbladen hebben het opge-
pakt. 
 
De Volkskrant schreef: "Geen chaos van 
fietsen meer, maar een stalling als een 
parel voor de stad. Alphen aan den Rijn 
heeft er een." Uit onderzoek bij gebrui-
kers van het station is gebleken dat 
men zeer tevreden is over de uitstra-
ling. Het cijfer 7,5 werd gegeven en het 
is nog lang niet af. Voor de fietsappel 
werd een 7,2 gegeven. 
  
Dus, we mogen als Alphen aan den Rijn 
zeer trots zijn met zo'n mooie "Appel 
aan den Rijn”. 
 
Hans Groen in 't Wout 
CDA-wethouder voor o.a. de gebieds-
ontwikkeling Stationsomgeving 

     ALV 11 oktober 

 
Hierbij nodigt het bestuur van het CDA, 
afdeling Alphen aan den Rijn, u van 
harte uit aanwezig te zijn op de  

 
Algemene Ledenvergadering  

 
op: 

 

maandag 11 oktober 2010 
om 20.00 in Restaurant De 
Vrienden, Uranusstraat 500, 

Alphen aan den Rijn  
 
 
De volledige agenda staat afge-
drukt op de achterzijde van deze 
nieuwsbrief (bladzijde 4). 
 
Op de agenda staan o.a. de begroting 
2011, de concept-kandidatenlijst voor 
de Provinciale Statenverkiezing 2011 
en de bespreking van een Bestuursvisie 
voor de komende 4 jaar.  Drie be-
stuursleden, waaronder de voorzitter, 
treden af en zijn niet herkiesbaar. 
Neem uw verantwoordelijkheid om mee 
te denken over een nieuwe invulling 
van de vacatures! 
 

Mis deze vergadering dus niet!  
 

Let  op, de verga-
derplaats wijkt af 
van de voorheen 

gebruikelijke Mara-
nathakerk!!! 
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Gemeentelijke herindeling; geen doel op zichzelf! 

Nieuws van het Waterschap: Nieuws van het Waterschap: Nieuws van het Waterschap: Nieuws van het Waterschap:     
 
In de maart-editie schreef ik al dat de 
toekomst van de waterschappen een 
onderdeel van de landelijke verkie-
zingscampagne zou worden. Maar wat 
er uiteindelijk in dat verkiezingspro-
gramma staat heeft bij veel CDA water-
schapbestuurders frustraties opgele-
verd.  
 

Er staat: Waterbeheer moet een meer prominente plek heb-
ben in het middenbestuur en heeft in toenemende mate een 
relatie met het ruimtelijke beleid. Dat vraagt om vernieuwing 
van de bestuurlijke constellatie, waarin de taken van de pro-
vincies worden beperkt tot de kerntaak ruimtelijk economisch 
gebied. Vanwege de samenhang water en ruimte worden de 
provincies en waterschapen samengevoegd. 
Waterschappen en provincie samenvoegen?? Dat kan hele-
maal niet. Waterschappen gaan uit van stroomgebieden en 
zijn vaak provincie-overschrijdend!! 
 
Op basis van een voor de vorming van een nieuw kabinet 
opgestelde notitie staan voor het CDA twee uitgangspunten 
voorop: 
♦ De veiligheid van Nederland (bescherming tegen water) 
mag nooit in het geding zijn. De inkomsten van waterschap-
pen moeten daarom gegenereerd blijven door middel van 
een eigen heffing, en mogen alleen voor waterbeheer worden 
aangewend (geen ‘beleidsconcurrentie’); 
♦ Waterschappen zijn een aparte, functionele, decentrale 

bestuurlijke entiteit met een eigen uitvoeringsorganisatie, 
ingebed in de democratische rechtsstaat. De functionaliteit 
garandeert dat de veiligheidstaak de hoogste prioriteit krijgt 
en met voorrang wordt uitgevoerd. 
 
Binnen deze beide randvoorwaarden zal in het Nederlandse 
waterbeleid naar bezuinigingsmogelijkheden moeten worden 
gezocht. Die zijn te vinden in: 
♦ Het verminderen van de bestuurlijke drukte; 
♦ Efficiencymaatregelen in de waterketen; 
♦ Een verdere vermindering van het aantal waterschappen. In 
1950 telde Nederland zo’n 2600 waterschappen. Rond 1980 
waren het er ongeveer 260 en op dit moment zijn het er 26. 
Het teruglopende aantal waterschappen is dus een doorgaand 
proces. De stroomgebiedbenadering van de Europese Kader-
richtlijn Water en de Deltawet geeft nieuwe prikkels om ook in 
de komende decennia de te beheren eenheden verder op te 
schalen 
♦ Een veranderde inrichting van het waterschapsbestuur en 
een andere wijze van verkiezingen. 
 
Met deze notitie kunnen de meeste bestuurders uit de voeten. 
Maar op de waterschapsdag in juni, kreeg interim voorzitter 
Henk Bleker het nog zwaar te verduren. Belangrijkste pijn-
punt, was dat de waterschapsbestuurders niet gehoord wa-
ren. Onze CDA hoogheemraad Pieter Hellinga is nu wel be-
trokken bij het opstellen van het provinciaal verkiezingspro-
gramma van het CDA, dit geeft wel een geruststellend gevoel. 
 
Marjon Verkleij-Lemmers  
VV-lid van HHR Rijnland  

G 
emeentelijke herindeling: hype 
of noodzaak? Een vraag die 

momenteel ook in Alphen aan den 
Rijn actueel is. Bestaat Alphen aan 
den Rijn over een paar jaar nog wel 
als gemeente?? 
 
Na vele jaren van praten heeft de pro-
vincie Zuid-Holland immers recent be-
sloten dat het haar menens is met de 
bestuurlijke schaalvergroting in de Rijn-
streek. Aangekondigd is dat op 14 de-
cember a.s. een opgelegde herindeling 
(de zogeheten Arhiprocedure) zal star-
ten voor Boskoop, Rijnwoude en Alphen 
aan den Rijn, tenzij deze 3 gemeenten 
eerder zelf vrijwillig met een geloof-
waardig fusieplan komen. Daarmee zet 
de provincie het mes op tafel,en dat 
juist nu de gemeenteraad van Boskoop 
uit zichzelf stappen heeft gezet om tot 
gesprekken met Alphen aan den Rijn en 
Rijnwoude te komen.  
 
In ons verkiezingsprogramma 2010-
2014 hebben we het uitgangspunt 
neergelegd dat we als sterke gemeente 
het meest gebaat zijn met sterke bu-
ren. Aan de noordzijde hebben we die 
met Kaag en Braasem en met Nieuw-
koop. Aan de oostelijke zijde komen 
Bodegraven en Reeuwijk per 1 januari 
2011 tot een nieuwe gemeente. Aan de 
zuidwestelijke zijde echter tobben Bos-
koop en Rijnwoude al jaren met de 
bewijslast of ze voldoende robuust zijn 
naar de toekomst om als zelfstandige 
gemeente te blijven bestaan. Op zich-
zelf werken we als Alphen aan den Rijn 

nauw samen met beide gemeenten, 
onder meer waar het gaat om de afval-
inzameling maar ook met een groot 
project zoals de Oude Rijnzone. Het 
afketsen van de fusiegesprekken tussen 
beide gemeenten heeft de bestuurs-
kracht in dit deel van Zuid-Holland ech-
ter geen goed gedaan.  
 
Voor ons als CDA is een gemeentelijke 
herindeling nimmer een doel op zichzelf. 
Er moet structureel iets schorten aan de 
bestuurskracht en toekomstvastheid 
van een gemeente en dan nog zijn al-
ternatieven denkbaar zoals intensievere 
samenwerking of zelfs het zogeheten 
SETA-model. SETA staat voor: Samen 
En Toch Apart waarbij gemeenten de 
ambtelijke organisaties helemaal sa-
menvoegen, maar toch als gemeente 
zelfstandig blijven. Een model dat je 
elders wel ziet, onder andere in het Gooi 
tussen Blaricum, Eemnes en Laren 
(zogeheten BEL-gemeenten).   
 
Veruit de voorkeur echter, heeft een 
herindeling die kan rekenen op voldoen-
de steun onder burgers, bedrijven en 
instellingen. Daarom ben ik voorstander 
van een serie (stads- of dorps)debatten 
waar Alphenaren, Boskopers en Rijn-
woudenaren onderling en met politici in 
discussie kunnen gaan.  
 
Een hiermede samenhangend aspect 
heeft betrekking op de gemeentelijke 
lasten. Het kan niet zo zijn dat gemeen-
telijke herindeling leidt tot fors hogere 
lasten voor de burger. Sterker nog, een 

nieuwe gemeente – als die er komt – zal 
juist schaal- en lastenvoordelen moeten 
genereren. Natuurlijk kan een grotere 
gemeente meer kracht ontwikkelen naar 
de hogere bestuurslagen provincie en 
rijk. Tegelijkertijd dreigt het gevaar van 
een bestuur dat verder op afstand komt 
te staan van de inwoners. En dan is de 
vraag wat er gewonnen is: meer be-
stuurskracht maar minder legitimatie en 
draagvlak? Dat lijkt me geen overtui-
gend voordeel te zijn.  
 
Kortom, als CDA zijn we niet con amore 
voor, maar gooien we ook de deur niet 
dicht. We willen ingaan op het verzoek 
vanuit Boskoop om te gaan praten en 
willen dat Rijnwoude daarbij meteen 
aanschuift. Richting de provincie willen 
we dat het mes van tafel gaat en dat er 
met open vizier gesproken kan worden 
over herindeling maar ook over alterna-
tieven.  
 
Herindeling kan en mag wat ons betreft 
geen hype zijn maar is alleen aan de 
orde, als de noodzaak daarvan is aange-
toond. Dat die bewijslast er volop ligt in 
onze regio is een feit maar mag niet 
leiden tot een stop op het nadenken 
over alternatieven.  
Voor de regio geldt: speak now or be 
silent forever.           
 
 
René Vrugt  
Fractievoorzitter CDA 
http://renevrugt.web-log.nl 
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Nieuws uit de raadsfractie 
 

A 
l enkele jaren start de CDA-
fractie na het zomerreces met 

een fractiedag. Dit jaar kwamen we 
op 14 augustus bij elkaar op de 
inspirerende locatie ‘de Vlinder’ in 
het Zegerslootgebied. Zeker omdat 
we dit jaar met een nieuwe samen-
stelling zijn, was het goed om even 
terug te blikken op de eerste maan-
den na de gemeenteraadsverkie-
zing.  
 
Met drie nieuwe raadsleden en een 
nieuw commissielid is het werken aan 
teambuilding. We spraken over ver-
trouwen, confrontatie, betrokkenheid, 
verantwoordelijkheid en resultaten.  
Ook de uitslagen van de verkiezingen 
hebben we doorgenomen. Henk van 
Rietschoten heeft weer een uitgebreide 
analyse gemaakt, waarvoor hij zeker 
een pluim verdient!!   
 

De laatste jaren hebben we circa 1700 
stemmen verloren, waarbij we moeten 
constateren dat dit helaas op de kerke-
lijke locaties is. Mogelijke factoren zijn 
besproken, maar een belangrijkere 
vraag is: hoe krijgen we de kiezers 
terug? En waarom hebben andere par-
tijen gewonnen of verloren? Gebleken 
is dat het vaak niet inhoudelijk is, maar 
meer een persoonlijk punt. Daarnaast 
hebben we als partij wel geleden onder 
de landelijke perikelen.  
Hoe gaan we het nu de komende vier 
jaar aanpakken? 
 
De reputatie van een partij is belang-
rijk. We willen de kernwaarden van het 
CDA uitdragen in de raad. We zijn een 
christelijke partij, een verbindingspartij 
en een betrouwbare partij. Vroeger 
zaten er veel CDA mensen in het maat-
schappelijk middenveld, nu minder.  
We hebben besloten om ons niet expli-
ciet op een doelgroep te richten, maar 
op thema’s. We gaan in eerste instantie 

Hoe krijgen we de kiezers terug?Hoe krijgen we de kiezers terug?Hoe krijgen we de kiezers terug?Hoe krijgen we de kiezers terug?    

CDA scoort in de 5 regiogemeenten relatief hoog  

                                         Bestuursvisie in kort bestek! 

zes speerpunten uitwerken.  
We willen een discussiegroep vormen, 
waar bestuursleden en leden zich bij 
aan kunnen sluiten. Per onderwerp 
bekijken we hoe we het aanpakken, 
een afdelingsavond, een symposium, 
een notitie of pamflet. 
 
De onderwerpen zijn: 
♦ Maatschappelijke middenveld 
♦ Groeien of krimpen 
♦ Bezuinigingen 
♦ Betrokkenheid van de Alphenaar 
♦ Zichtbaarheid in Ridderveld ver-

groten 
♦ Fusie 
 
Wilt u met ons meedenken? Meldt u 
dan aan, dan kunnen we het college-
programma “Iedereen doet mee” bin-
nen het CDA alvast waarma-
ken!  
 
Marjon Verkleij 
fractiesecretaris CDA 

Nieuws uit de regio  
 
Op regionaal gebied kunnen we ons op dit moment 
beperken tot het vermelden van de door onze vijf re-
gioafdelingen behaalde resultaten bij de TK-
verkiezingen.  
 
Het hierna eerstgenoemde percentage is de uitslag van de 
TKV van 9 juni en het tussen haakjes vermelde percentage 
geeft het verliespercentage aan vergeleken bij de TKV van 
2006. Hier volgen de uitslagen: CDA in  Alphen a.d.Rijn: 
12,3% (16,0%); Kaag en Braassem: 20,50 % (21,20 %);  
Nieuwkoop: 20,5% (22,30 %); Rijnwoude: 18,4% 
(17,6%); Zoeterwoude: 19,8% (18,44%).  
 
De laagste CDA-score in de 73 deelnemende Zuid-Hollandse 
gemeenten is 6,3% en de hoogste score is 26,7 van het 
totaal aantal stemmen. Met uitzondering van CDA Alphen 
a.d.Rijn scoort het CDA in slechts 10 van de 73 Zuid-
Hollandse gemeenten hoger dan de laagste CDA-score 
(18,4%) in onze 5 regiogemeenten. Dat wil zeggen dat het 
CDA in onze 5 regiogemeenten nog steeds in de top van de 

hoogste CDA-scores zit vergeleken met de CDA scores in alle 
andere Zuid-Hollandse gemeenten.  
Dit is het positieve nieuws. Maar het teleurstellende nieuws is 
dat het CDA – in navolging van het landelijke (en provinciale) 
beeld - in elk van onze vijf regiogemeenten nagenoeg is ge-
halveerd. Het hoogste CDA-verliespercentage in de 73 Zuid-
Hollandse gemeenten is 22,3% (CDA in Nieuwkoop, gevolgd 
door CDA Westland met 21,40 % en CDA Kaag en Braassem 
met 21,20 %), en het laagste is 8,3% (CDA in Rotterdam: 
opvallend resultaat in een stedelijk gebied!). Het gemiddelde 
CDA-verliespercentage in de 73 Zuid-Hollandse gemeenten is 
14,59 %. Al onze regioafdelingen zitten daarboven.  
 
Een verantwoorde analyse van de oorzaak van de resultaten 
kan niet los worden gezien van de landelijke politiek. Het CDA 
heeft een landelijke evaluatiecommissie ingesteld waarheen 
reacties kunnen worden gezonden. Een ding lijkt al wel duide-
lijk: het CDA moet dichter bij de stem van de bevolking zien 
te komen, via lokale verenigingen en organisaties e.d, om te 
zien en te horen wat er speelt. 
 
Henk van Rietschoten 
secretaris CDA regio Rijn – en Veenstreek. 

I 
n de juni-editie van deze Nieuws-
brief zijn we ingegaan op de 

overwegingen om tot een Be-
stuursvisie te komen, (mede) op 
basis waarvan de fractie tot politie-
ke uitwerking komt. Deze visie zal 
in de ALV van 11 oktober met u als 
lid van het CDA besproken worden. 
Ter voorbereiding daarvan vertel-
len we nu nog wat meer over de 
opzet van de visie.  
 
De visie wil bijdragen aan versterking 
van het geloof in de politiek en daar-
mede van het fundament van het CDA 
in Alphen aan den Rijn. De visie bevat 

actieve bijdragen aan de lokale afde-
ling. Een veel betere zichtbaarheid van 
de lokale afdeling hoort daarbij.  
 
Daarvoor is een versterking van de 
organisatie van die afdeling nodig en 
een bestuurlijk werkprogramma.  
 
Op de beoogde inhoud van deze zaken 
zal het bestuur tijdens de komende ALV 
een toelichting geven. Daarna verne-
men wij graag uw reactie. Laat u ver-
rassen, binden en boeien! 
 
Hans Disch en Han Zweers,  
bestuursleden.  

doelstellingen, een missie, een visie, 
een strategie en een duidelijke afbake-
ning ten opzichte van de verantwoorde-
lijkheden van de fractie. Het streven is 
dat de strategische koersbepaling van 
de fractie en de basale Bestuursvisie 
een complementair, dus elkaar verster-
kend geheel gaan vormen.   
 
De visie kent een vijftal aandachtsge-
bieden; de strategie stelt de leden cen-
traal. Het bestuur wil met deze visie de 
actieve betrokkenheid van de leden 
sterk bevorderen. Het binden en boeien 
van (aspirant)leden vraagt om nieuwe 
initiatieven, om hen te verleiden tot 
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Nieuws van de lijsttrekker 

voor de Provinciale Staten 

van Zuid-Holland 
 

I 
nderdaad, het is misschien even 
wennen aan deze nieuwe “kop” 

boven de nieuwsrubriek die u de 
afgelopen jaren als “Nieuws van het 
Binnenhof” hebt kunnen lezen.  
 
Na acht enerverende jaren is er in juni 
een door mij zelf gekozen einde geko-
men aan het lidmaatschap van de Twee-
de Kamer. Een vertrek met pijn in het 
hart en tegelijk met overtuiging omdat 
er alweer een hele nieuwe mooie taak in 
het verschiet lag. Eind april hebben de 
leden van de afdeling Zuid-Holland mij 
gekozen als hun lijsttrekker voor de 
verkiezingen van Provinciale Staten van 
Zuid Holland op 2 maaart 2011. Een 
“klus” die na de verkiezingen van 9 juni 
niet makkelijker geworden is. 
 
Op het moment dat ik deze bijdrage 
schrijf zijn de onderhandelingen hervat 
over een kabinet van VVD en CDA met 
gedoogsteun van de PVV. Ik heb geen 
glazen bol en durf me na alle ontwikke-
lingen van de afgelopen weken ook niet 
aan een voorspelling te wagen over de 
uitkomst van de formatie. U kent deze 
uitkomst hoop ik op het moment dat u 
deze nieuwsbrief leest. 
 
De afgelopen weken hebben voor mij 

akelig duidelijk gemaakt hoe kwetsbaar 
we als vereniging op dit moment zijn. 
Niet de PVV is ons grootste probleem: 
dat zijn we zelf.  
 
We hebben onvoorstelbaar veel 
“achterstallig onderhoud” te plegen. 
Waar staan we nu echt voor? Hoe heeft 
het kunnen gebeuren dat we als brede 
volkspartij het vertrouwen van zoveel 
mensen kwijt zijn geraakt? Weten we 
voldoende wat onze kiezers van onze 
volksvertegenwoordigers verwachten? 
Zijn die volksvertegenwoordigers aan-
sprekend genoeg? Zijn we als vereni-
ging in staat onze leden te boeien en te 
binden en hoe komen we tot een aan-
sprekende agenda voor het komende 
decennium?  
 
Vragen die makkelijk gesteld zijn maar 
veel moeilijker van een antwoord voor-
zien kunnen worden. 
Het doet mij pijn als ik zie hoe we ons-
zelf vakkundig in de problemen bren-
gen, zeker als dat ook nog eens gepaard 
gaat met het verlies van hele goede 
mensen. Tegelijkertijd brengt het vecht-
lust naar boven: dit mogen we niet la-
ten gebeuren. We moeten samen op 
zoek naar oplossingen en antwoorden,  
hoe diep de crisis ook is.  
 
Hoopvol vond ik in elk geval de bijeen-
komst die we in Alphen hebben gehad 
over de formatie. Heel wat leden, soms 
met  tegengestelde opvattingen, gingen 
met respect het gesprek aan over de 
toekomst van het CDA en onze rol in de 
formatie.  
 
Energie krijg ik ook in alle gesprekken 
die ik op dit moment voer met talloze 

Onvoorstelbaar veel “achterstallig onderhoud” 

leden en met vertegenwoordigers van 
maatschappelijke organisaties en onder-
nemers ter voorbereiding op de verkie-
zingen van Provinciale Staten.  
Ik hoop dat we al die suggesties een 
plaats kunnen geven in het verkiezings-
programma dat u binnenkort als con-
cept zal worden aangeboden.  
 
De concept-kandidatenlijst is er al. Een 
mooi team van mensen met meer en 
minder ervaring, die uit alle hoeken en 
gaten van onze provincie komen en die 
met elkaar een afspiegeling vormen van 
de grote diversiteit die Zuid-Holland 
kenmerkt.  
 
Het CDA zit in “zwaar weer”. Toch houd 
ik de overtuiging dat we deze storm 
doorstaan. We zullen daar wel enorm 
veel werk voor moeten verzetten. Ik 
ben daartoe graag bereid, onze “club” 
verdient dat. Doet u ook mee? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Liesbeth Spies,  
CDA Lijsttrekker  
PS verkiezing 2011  

    

                                    Agenda  
 
1. Opening en welkom door de voorzitter 
2. Mededeling ingekomen stukken en vaststelling agenda 

korte leespauze stukken 
3. Verslag algemene ledenvergadering 29 maart 2010 
4. Financiën; o.a. begroting 2011  
5. bestuurszaken:  
♦ Aftredende AB-leden: Hermann Kukler (voorzitter), Han Zweers en Jeanette 

Jaspers 
♦ Voorstellen nieuw AB-lid: Matthijs Groot 
♦ Benoeming Hans Disch als interim voorzitter    
6. Concept kandidatenlijst Provinciale Verkiezingen 2011 
7. Bestuursvisie   
8. Rondvraag 
9. Sluiting 
 
Namens het bestuur; Mark Vermeulen , secretaris CDA afdeling Alphen aan den 
Rijn. De stukken zijn één week voor de vergadering opvraagbaar bij de secretaris 
(tel: 0172-414896 of cda.markvermeulen@xs4all.nl) 
 
 
Oproep 
Zoals valt te lezen in de agenda zijn er drie AB-leden aftredend. Derhalve 
zijn wij dringend op zoek naar nieuwe bestuursleden.  
Verzoek aan een ieder om serieus in overweging te nemen u aan te mel-
den als kandidaat nieuw bestuurslid. Aanmelden is mogelijk tot aanvang 
van de vergadering bij één van de bestuursleden. 
 

Alg.ledenvergadering 11 oktober, vervolg 


